
  
                 Protokoll 
  
                      Styrelsemöte i Storsjöns Segelsällskap 

  
                      Datum:         2009-02-10 
                      Tid:               19:00  
                      Plats:            Östersunds Advokatbyrå, Prästgatan 39, Östersund 
  
                      Närvarande: 
  
                      Göran Fürstenberg               Ordförande 
                      Lars Nordberg                     Sekreterare 
                      Kjell Sundström                    
                      Sven Wahlström 
                      Olof Ternström 
                      Stickan Hedblom 
                      Per Sandström 
                      Monica Netzler 
                      Eva Dadell  
                       
§1                  Ordförande öppnar styrelsesammanträdet.                                       

                       
§2                  Genomgång av föregående protokoll.     
                       
                      Lars Nordberg gick igenom föregående styrelseprotokoll. Vissa korrigeringar               
gjordes. Protokollet justerades. 
                       
§3                  Ekonomi. 
  
                      Föredrogs av Sven Wahlström. 
  
                      Inget särskilt att meddela. Räkning på friggeboden, 15.000,-, har nu kommit.                
                      Inget särskilt beslut fattades. 
  
§4                  Post. 
  
                      Föredrogs av Göran Fürstenberg. Mail erhållet där det efterfrågas varvskontrakt.         
Frågan lämnades till Kjell. Post fördelades mellan kassören, ordföranden         och sekreteraren. Div 
krav på porto har inkommit, vilket skall betalas. Ang   Kultur och fritidsnämnden skall inges ansökan 
om idrottsledarstipendium. 
  
                      Beslut: Eva Dadell tar hand om detta. 
  
                      Det har inkommit förfrågan om klubben har intresse av att sysselsätta      båtingenjör. 
Göran har svarat att verksamheten ligger nere, men att de kan höra                  av sig i maj. 
  
                      Kjell har fått två tennmuggar som skall ges till avgående styrelseledamöter.                   
Dessa kan användas vid avtackning och kan erhållas från Larssons guld,           numrerade. Eventuellt 
skall fler muggar tas fram för avtackningsändamål. Kjell    lämnar dem till Günter. 
  
                      Inget särskilt beslut fattades. 
                       
§5                  Rapporter                                                                       
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                      Jolle 
  
                      Föredrogs av Eva Dadell. 
  

De har jobbat med regelkurs, kappseglingsregler. Utskick till alla styrelseledamöter. 
Stickan lägger ut dessa på hemsidan. Gammalt material skall till arkiv. 
  
Utbildning medlemmar: 
  
Eva har vänt sig till mellannorrlands seglarförbund som har många medlemmar. 4/4 
fastställs nya kappseglingsregler. Om man är intresserad får man gå utbildning 
Kappseglingsfunktionär Grön i Sundsvall. Den är gratis för klubbens medlemmar. 
Anmälan är bindande, kommer man inte fast man anmält sig kostar det. Information 
skall läggas ut på hemsidan om detta. 

                       
                      Beslut: Eva ansvar för detta.                                                                    
                      Samarbete Norrland: 
  
                      Alla föreningar fler intresserade medlemmar. 14/3 10-16 möte vid Höga                       
Kustenbron. Eva och några till åker. Mellannorrlands seglarförbund betalar resa                      och 
lunch.  
  
                      Beslut: SSS skall ha som målsättning att skicka några till detta möte. 
  
                      Breddning av seglarskola: 
  
                      Monica: Sökt 10 st ungdomar till seglarskolan i sommar. Några svar har                       
erhållits. Ösd kommun har ändrat förutsättningarna, bla ändrat ålder och dragit     ner summorna från 
100 till 75.  
  
                      Förfrågan från Åre idrottsklubb om SSS vill göra seglarskola på Åresjön. Hur              
detta skall anordnas får framtiden utvisa. 
  
                      Beslut: Kostnaderna skall täckas av Åre Idrottsklubb, prospekt får ges till dem.            
Eva och Monica arbetar vidare med detta och kan disponera SSS optimistjollar. 
  
                      Segelbåtens dag: 
  
                      Eva föredrog detta.  
  
                      Positiva reaktioner på detta från alla håll. C-55-tävling kan anordnas      eller att vi 
deltar. 6-7/6 är det lämpligt med tävling.  
  
                      Förslag på aktiviteter: 
  

� Föreläsare från North Sails kan tas upp som föreläser om segel och trimning.  
  

� Filmförsäljning förslås ske genom Jan och Anders.  
  

� Tipspromenad kan anordnas. Affischer sen i fjol finns kvar och kan användas.  
  

� Jan kan föredra om Isjakt.  
  

� Vi kan ha radiostyrd segling.  
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� Jannes bildspel kan köras.  

  
� Vi kan anlita speaker, tex en viss tandläkare kan tillfrågas.  

  
� Knytkalas på kvällen med grill och egen mat och dryck.  

  
                      Inget särskilt beslut fattades. 

  
Kölbåt 

  
                      Prova på segling: 
  
                      Föredrogs av Göran:  
  
                      Att få c-55orna och jollarna i Sjön är prioriterat.  
  
                      Beslut:  Styrelsen föreslås få i uppdrag att hitta kölbåtar som kan användas på              
segelbåtens dag. Skattjakten för optimisterna skall helst vara kvar. 
  
                      Reklam: 
  
                      Föredrogs av Göran:  
  
                      Göran skall prata med Viktoria på ÖP om detta 17/2 1530. Eva sammanställer            
stolpar om detta och vad vi behöver i annonsering. Eventellt kan Eva och          Monica följa med 
Göran till Viktoria. 
  
                      Inget särskilt beslut fattades. 

  
Kommunens hemsida och turistbyrå: 
  
Göran föredrog detta: Bidraget ”Idrottslyftet” har sökts 
  
Kölbåtsektionen: 
  
Föredrogs av Göran: Förslag: Snarast skall någon hittas som ansvarar för 
kölbåtsektionen. Anders är inte villig till detta. Kjell Eriksson eller Örjan Enström eller 
Fredrik Eliasson kan tillfrågas. Allmän diskussion om eventuella intressenter följde. 
  
Beslut: Kjell ringer Fredrik och kollar. Eventuellt kan frågas tas upp på årsfesten. 
  
Anläggning: 
  
Föredrogs av Kjell: 
  
Div förfrågningar på att få åter avtal har inkommit. Div frågor om betalning och 
kvittenser på depositionsavgiften har inkommit och diskuterades. 
  
Traktor: 
  
Kjell har tittat på olika traktorer, utan lastare. Tvåhjulsdrivna kostar 40-50.000,-. 4-
hjuliga lastare kostar ca 100-120.000,-.  
  
Beslut: Kjell fortsätter att leta. 
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Båthusen: 
  
Möte skall hållas 16/2 ang detta. 
  
Inget särskilt beslut fattades. 
  
Ritningarna till kranen: 
  
Föredrogs av Olle:  
  
Ritningarna har hittats. Läget är följande: Alternativa platser har borrats, bla på 
motorbåtsiläggningsplatsen där det konstaterats är för grunt. 
  
Strax hitom Jamtlibryggan är det dock tillräckligt djupt och bör kunna bli tillfyllest. 
Det bör gå att förstärka gamla kranen och placera den där. 
  
Beslut: Frans bearbetar frågan kring gjutning av fundament till kranen. 
  
Ansökning av bidrag: 
  
Förslag från Bertil Hedman att styrelsen skall besluta följande: 
  
Styrelsen föreslås besluta att ansöka om medel hos följande bidragsgivare för att SSS 
skall kunna genomföra sin verksamhet bla i avseende ungdomsverksamheten: 
  
Östersunds kommun 
Länsstyrelsen i Jämtlands Län, bygdeavgiftsmedel 
Arvsfonddelegationen 
Sparbanksstiftelsen 
Riksidrottsförbundet 
Stiftelsen Solstickan 
Häradskrivare E Livéns stiftelse 
  
Beslut: Styrelsen antog Bertil Hedmans förslag. 
  
Hedersmedlemmar: 
  
19/1 antogs ett beslut att inte ge avgiftsfrihet till hedersmedlemmar. Det har därefter 
konstaterats att detta beslut strider mot stadgarna, dock att stadgarna är oklara på vad 
som avses med avgift. 
  
Förslag: Att dels undanröja ovanstående stadgevidriga beslut samt att inte utse några 
hedersmedlemmar innan stadgarnas innebörd är helt klar. 
  
Beslut: Styrelsen beslutade i enlighet med förslaget. 
  
Neptunregattan: 
  
Föredrogs av Göran: 
  
Jan N bör redogöra för projektet och beräknad ekonomi. Jan var dock förhindrad att 
närvara vid kvällens möte. 
  
Styrelsen uttalade att ekonomisk kalkyl efterfrågas snarast. Hur båtarna skall ankras 
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under tävlingarna måste utredas. Klubben ansvarar för ankringen av Neptunkryssarna. 
Hamnkommittén kan endast erbjuda yttersidan på brygga 4 samt några platser vid 
gästbryggan. Det påpekas att detta sker under Yranveckan då det är mycket båtar i 
hamnen. 
  
Nästa möte: Hålls 10/3 kl 1900 på Östersunds Advokatbyrå 
  

                      Därmed avslutades styrelsemötet och ordföranden tackade alla närvarande för             
visat intresse.   
  
                      Vid protokollet: 
  
  
                      Lars Nordberg 
  
                      Justeras:          
                                             
                       
                      Göran Fürstenberg                                     Sven Wahlström 
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